

Date	10 February 2025
Announcement	<p style="text-align: center;"><b>تسجّل بريسايت أداءً ماليًّا قياسيًّا خلال السنة المالية 2024</b></p> <p style="text-align: center;"><b>Presight Delivers Record-Breaking Financial Performance for FY 2024</b></p>
Information	<p>Presight AI Holding PLC ("Presight" or the "Company"; ADX: PRESIGHT) today announced its financial results for the full year ending December 31, 2024. Presight's FY 2024 results saw record revenue of AED 2,213 million, an increase of 24.3% compared to FY 2023 as the Company continued to reap the rewards of its comprehensive offering, investments, and growth in international operations.</p> <p>The strong performance reflected in EBITDA as well, which grew 25.2% YoY to AED 635.4 million due to a favourable deployment mix in FY 2024. At its bottom-line, the Company reported net profit after tax of AED 612.8 million, reflecting an increase of 7.4% YoY in FY 2024, including a maiden year of Corporation Tax.</p> <p>Presight's top-line performance came on the back of a growing proportion of multi-year contracts, strong new orders, as well as the Company's expansion across international markets as it continues to extend its offering to customers globally. On this front, international markets contributed 23.0% of Presight's revenue and booked a 3.5x increase to AED 508.2 million in FY 2024..</p> <p style="text-align: right;">أعلنت شركة بريسايت القابضة المحدودة ("بريسايت" أو "الشركة": ADX: PRESIGHT) اليوم عن نتائجها المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024. شهدت نتائج بريسايت خلال العام الماضي تحقيق إيرادات قياسية بلغت 2,213 مليون درهم إماراتي، بزيادة قدرها 24.3% مقارنة بالسنة المالية 2023؛ حيث واصلت الشركة جنف فوائد عروضها الشاملة واستثماراتها ونموها في العمليات الدولية.</p> <p>انعكس أداء بريسايت المالي القوي على الأرباح قبل احتساب الفوائد والضرائب والإهلاك والاستهلاك، والتي سجلت نمواً بنسبة 25.2% على أساس سنوي لتصل إلى 635.4 مليون درهم إماراتي، نتيجة لنشر مزيج الحلول الملائمة في السنة المالية 2024. أعلنت الشركة عن تحقيق صافي أرباح بعد الضريبة يصل إلى 612.8 مليون درهم إماراتي، مما يعكس</p>

	<p>زيادة بنسبة 7.4% على أساس سنوي في السنة المالية 2024، بما يشمل ضريبة الشركات للسنة الأولى.</p> <p>يأتي أداء بريسايت العالي بعد تحقيق زيادة في نسبة التعاقدات متعددة السنوات، والطلبات الجديدة القوية، إلى جانب توسيع نطاق الشركة عبر الأسواق الدولية، مع استمرارها في تطوير عروضها للعملاء على مستوى العالم. على هذا الصعيد، ساهمت الأسواق الدولية بنسبة 23.0% من إيرادات بريسايت وسجلت زيادة بنسبة 3.5 أضعاف لتصل إلى 508.2 مليون درهم إماراتي في السنة المالية 2024.</p>
--	---